
Raadadviescommissie Bestuur
(16044\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : woensdag 15 mei 2013
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer J.G. van Maanen (commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff (raadslid 
  GBN), de heer A.P.M. Veeken (raadslid GBN), de heer H.J. Verseijl (raadslid 
  CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer H. Mulder (raadslid 
  SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer H.J. de Jong (burger-
  commissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer G.C. Ton 
  (burgercommissielid LB), de heer F.C.M. van het Hoofd (raadslid CDN), de 
  heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer A.J. van Hedel (burgemeester), 
  de heer drs. J. Krook (wethouder), de heer ing. H.A. Verwoert en de heer T. 
  Kool (wethouder).

Afwezig : de heer drs. E.J. van Telingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer ing. A. 
  van Gellicum (burgercommissielid CDA), de heer D. Nijhoff (burgercom-
  missielid SGP) en mevrouw W.H. Hooijer-Horstman (burgercommissielid 
  VVD).

Nr. Omschrijving agendapunt
1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Er is een 
bericht van verhindering ontvangen van de heer Van Tellingen (VT), de heer Van 
Gellicum (CDA) en de heer Nijhoff (SGP). Mevrouw Hooijer-Horstman (VVD) is 
nog niet aanwezig en ook niet bekend of zij verhinderd is.

2. Spreekrecht burgers
In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de vergadering van 10 april 2013
(inclusief de Lijst toezeggingen)
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5.1 Lijst ingekomen stukken
Advie
s

De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als  
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

5.2 Mededelingen
- portefeuillehouders
- programmaraden Regio Rivierenland/Algemeen Bestuur
- commissieleden
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Burgemeester Van Hedel meldt dat de Omgevingsvisie Provincie Gelderland is 
behandeld in de Provinciale Staten. Deze omgevingsvisie ligt nu ter inzage 
gedurende 6 weken, waarbinnen er zienswijzen kunnen worden ingediend. Er 
wordt door Regio Rivierenland een regionale zienswijze opgesteld die ter 
beoordeling aan de diverse gemeenten zal worden toegezonden. Daarnaast blijft het 
voor de individuele gemeenten ook altijd mogelijk nog een lokale zienswijze in te 
zenden.

Wethouder Verwoert geeft aan dat dinsdagmiddag de rapportage over de 
samenwerkingsmogelijkheden voor de gemeente Lingewaal ter kennisname is 
gezonden naar de raadsleden. Lingewaal behandelt zelf de inhoud van de 
rapportage op 23 mei 2013. Hij stelt voor om kort daarna bijeen te komen met de 
werkgroep Samenwerking om de stand van zaken door te spreken en onze eigen 
visie en strategie op de toekomstige situatie verder te bepalen.

De heer Veeken (GBN) merkt op dat hij voor de 2e keer de ter inzage liggende 
dossiers Waardenburg-Noord en Haaften-Noord heeft doorgenomen en dat hij heeft 
geconstateerd dat vooral het dossier Haaften-Noord verre van compleet is. Voor in 
het dossier wordt verwezen naar vele DECOS-nummers. Echter raadsleden kunnen 
geen documenten in DECOS raadplegen. Hij verwacht die daarom gewoon fysiek 
in het dossier te kunnen inzien. Hij verzoekt de burgemeester om er alsnog voor te 
zorgen dat dit dossier gecompleteerd wordt, daarna zal hij nogmaals de moeite 
nemen om het dossier Haaften-Noord in te zien.
Burgemeester Van Hedel geeft aan dat het hier om een erg omvangrijk dossier 
gaat, waarvan alle stukken inderdaad via DECOS te raadplegen zijn. Maar 
aangezien raadsleden dus geen inzage hebben in DECOS, dienen de stukken die 
ertoe doen natuurlijk fysiek ter inzage komen te liggen.
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij zegt toe nogmaals contact op te nemen 
met de gemeentesecretaris om dit dossier Haaften-Noord fysiek te completeren.

6. Stukken ter advisering
6.1 Voorstel tot het indienen van een zienswijze op de jaarstukken 2012 van de 

Veiligheidsregio Gelderland-Zuid (2013-04-16468)
Besluit:

a. in te stemmen met het jaarverslag en de jaarrrekening 2012 van de VRGZ 
onder voorbehoud van het nog te ontvangen advies van de adviesfunctie;

b. in te stemmen met de (concept) zienswijze en
c. het DB van de VRGZ van deze zienswijze op de hoogte te stellen.

Burgemeester Van Hedel geeft aan dat de conceptbrief aan de VRGZ, zoals die is 
bijgevoegd bij de raadstukken nog zal worden aangepast. De VRGZ stelt zelf voor 
om het gemelde bij de 2e bullit uit te voeren, dus zal de brief worden aangepast 
door daarin te stellen dat wij “daarmee instemmen” als gemeente Neerijnen.

Advie
s

Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Voorstel tot het indienen van geen zienswijze op de jaarstukken 2012 Regionaal 
Archief Rivierenland (2013-04-16061)
Besluit:

a. geen zienswijze in te dienen met betrekking tot de jaarrekening 2012 van 
het RAR en

b. het terug te ontvangen bedrag ad. € 13.746,00 te verwerken in de 
voorjaarsnota 2013.
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De heer Van Lith (VVD) geeft aan dat hij heeft geconstateerd dat er bij de RAR 
wel aan reservevorming wordt gedaan en dat we daar, in tegenstelling tot de 
zienswijze naar de Veiligheidsregio Gelderland-Zuid niet op ingaan. Hij wenst 
graag een nadere onderbouwing voor deze reservevorming en waarom onze 
ingezette lijn met betrekking tot die reservevorming bij samenwerkingsverbanden 
niet wordt gevolgd.
De heer Veeken (GBN) sluit aan bij de woorden van de heer Van Lith en vult aan 
dat hij de kosten per inwoner van € 7,62 voor de RAR niet in verhouding vind 
staan met de kosten per inwoner voor de Veiligheidsregio Gelderland-Zuid.
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij zegt het antwoordt hierop even 
schuldig te moeten blijven. Maar hij zal de onderbouwing van de reservevorming 
bij het RAR schriftelijk met de raadsleden te communiceren voorafgaand aan de 
besluitvorming in de raad van 30 mei.

Advie
s

Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

7. Rondvraag
De heer Beukers (LB) zegt op een bord nabij het bos van Neerijnen gelezen te 
hebben dat er een tractordag wordt gehouden. Hij vraagt zich af of hiervoor een 
vergunning is verleend en of daarover overleg is gevoerd met Gelders Landschap. 
Hij had graag gezien dat dit evenement op een andere locatie binnen onze 
gemeente georganiseerd wordt.
Burgemeester Van Hedel geeft aan dat hiervoor een vergunning is verleend, nadat 
alles vooraf is getoetst. Ook wordt gepubliceerd in de nieuwsrubriek van de 
gemeente dat de vergunning voor dit evenement is verleend en zal hij het Gelders 
Landschap (als dat nog niet is gedaan) hiervan in kennis stellen.

De heer De Jong (PvdA) vraagt of het bordje “na 50 meter” niet beter via 
Overtoom besteld had kunnen worden. Hij hangt nog steeds niet in Waardenburg.
Wethouder Kool antwoordt dat het bordje is besteld en dat hij vorige keer heeft 
aangegeven in de commissie Ruimte dat het bordje op 21 april geleverd zou 
worden en nog diezelfde dag geplaatst. Hij bedoelde daarmee 21 april 2013, 
daarom trekt het even na en zal daarover morgen in de commissie Ruimte 
berichten. 

De heer Nijhoff (GBN) merkt op dat het statieportret van de koningin in de 
raadzaal nog dient te worden vervangen. Hij geeft daarbij aan dat er een keuze 
gemaakt kan worden, maar dat de prijzen nogal uiteen liggen hiervoor. Ook vraagt 
hij of de raad nog bij de keuze wordt betrokken.
Burgemeester Van Hedel geeft aan dat de vervanging wordt voorbereid bij de 
afdeling voorlichting en hij er van uit gaat dat het nieuwe statieportret al is besteld.

De heer Nijhoff (GBN) geeft aan dat de b&w-besluitenlijsten via de website na 26 
februari 2013 niet meer te raadplegen zijn, eenvoudigweg omdat ze niet zijn 
geplaatst. Hij verzoekt de burgemeester ervoor te zorgen dat ze worden aangevuld.
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij zegt daarvan niet op de hoogte te zijn, 
maar zal dit spoedig navragen en laten aanvullen.

De heer Nijhoff (GBN) vraagt of de rampenbestrijding binnen de Veiligheidsregio 
Gelderland-Zuid wel is berekend op een mogelijke ramp, zoals die zich in België 
met de goederentrein heeft voltrokken. Immers gaan er ook dagelijks dergelijke 
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transporten via de Betuwelijn die door/langs onze gemeente loopt, via de Waal die 
langs onze gemeente stroomt en wordt de gemeente doorkruist met de A2 en de 
A15. Het is dus niet ondenkbaar dat daarbij ook eens iets mis kan gaan.
Wethouder Kool vult aan dat hij heeft vernomen dat er momenteel commotie is 
over het transport via het spoor door of nabij Dordrecht. Hierdoor wordt 
aangedrongen bij het Ministerie van Infrastructuur om de voorbereiding van de 
besluitvorming over een 2e boog nabij Waardenburg in het spoortraject naar het 
zuiden, dat ook door Zaltbommel loopt naar voren te halen. Dit om dergelijke 
transporten in de toekomst via de Betuwelijn en dus ook over die 2e aftakking nabij 
Waardenburg te laten rijden. Hij denkt dat we daarover beslist binnenkort nog wel 
zullen vernemen.
De heer Nijhoff (GBN) geeft aan dat er bij de laatste presentatie door de VRGZ in 
onze commissie Ruimte nogal laconiek werd gereageerd op de geruchten over de 
veiligheid van de Betuwelijn.
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij zegt deze vraag ter beantwoording te 
zullen voorleggen, via de IVR bij de VRGZ. Die kunnen dan aangeven welke 
maatregelen of onderzoeken er nog plaatsvinden c.q. nodig zullen zijn om de 
veiligheid zo optimaal mogelijk te waarborgen.

De heer Verseijl (CDA) merkt op dat de ex-wethouders nog steeds geen formeel 
antwoordt/besluit hebben gehad, nadat zij gehoord zijn in de commissie 
Bezwaarschriften van 11 april 2013. Het schijnt dat dit advies ter besluitvorming 
voor ligt bij het college van B&W. Hij vraagt wanneer zij die formele reactie wel 
tegemoet kunnen zien, temeer omdat de ex-wethouders op 29 mei 2013 opnieuw 
voor de commissie Bezwaarschriften verschijnen.
Toezegging burgemeester Van Hedel: hij geeft aan dat het advies in de komende 
vergadering van B&W voor ligt ter besluitvorming. Hij draagt er daarom zorg voor 
dat de ex-wethouders dit nog ruimschoots voor 29 mei zullen ontvangen.

De heer Van het Hoofd (CDN) zegt verheugd te zijn over de wijze woorden van 
de burgemeester die hij in de krant heeft gelezen op het jumelageverzoek van de 
Italiaanse gemeente Collevecchio. Hij geeft aan dat we dergelijke verzoeken beter 
kunnen neerleggen bij maatschappelijke organisaties en verenigingen binnen onze 
gemeente en zelf als gemeentebestuur hier niet op in te gaan. Dus wat hem betreft 
hierin geen ambtelijke uren steken!
 

8. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 20.05 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur
d.d. 19 juni 2013

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen J.G. van Maanen
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